
 

 

 

 

 

 

 

Step 1: Turn on your Qstarz GPS device and connect it to computer by a mini 

USB Cable.  

步驟1：將您的Qstarz GPS裝置開機並用Mini USB傳輸線將裝置連接到電腦。 

ステップ1：Qstarz GPSデバイスの電源を入れて、Mini USBケーブルでパソコ

ンに接続します。 

 

Step 2: Check the COM port number in “Device Manager” of your 

computer. 

步驟2：確認您電腦的「裝置管理員」中的連接埠COM port號碼。 

ステップ2：コンピュータの「デバイスマネージャ」でCOMポート番号を 

確認してください。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Operation Guide to update firmware for your Qstarz GPS device 

更新您的Qstarz GPS裝置韌體之操作指南 

Qstarz GPSデバイスファームウェアのアップデートする操作ガイド 



 

Step 3: Go to Qstarz web (https://qws.qstarz.com/WNRO/) to download 

your Qstarz device model’s Firmware file, and extract the zip file. Find and 

execute FlashTool.exe program. 

步驟3：請至Qstarz官網 (https://qws.qstarz.com/WNRO/)下載您的Qstarz裝置

型號的韌體檔案，並解壓縮zip檔案。找到並執行FlashTool.exe程式。 

ステップ3：Qstarz Web ( https://qws.qstarz.com/WNRO/ )にアクセスして

Qstarzデバイス型番のファームウェアファイルをダウンロードし、zipファイル

を解凍します。 FlashTool.exeプログラムを見つけて実行します。 

 

 

 

 

Step 4: Set the Baud rate 115200 and assigned COM port in “Settings” 

menu.  

步驟4：在「Settings」選單中選擇Baud rate 115200，和電腦指定COM Port號

碼。 

ステップ4：メニューの「Settings」でボーレート115200とパソコンのCOMポ

ートを設定します。 
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Step 5: Click “Download Agent” and will pop-out “Open Download 

Agent File” window. Select and confirm the DA.bin file. 

步驟5：點擊「Download Agent」，會出現「Open Download Agent File」視

窗，選擇和確認DA.bin檔案。 

ステップ5：「Download Agent」をクリックすると「Open Download Agent File」

ウィンドウが表示されます。DA.binファイルを選択して確認します。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Step 6: Click the “ROM” and select the Firmware file for the model of 

your Qstarz GPS device. 

步驟6：點擊「ROM」，選擇您的Qstarz GPS裝置型號的韌體檔案。 

ステップ6：「ROM」をクリックして、Qstarz GPSデバイス型番のモデルのファー

ムウェアファイルを選択します。 



 

 

 

Step 7: Click “Download” and select “Go” to start firmware updating 

procedure. 

步驟7：點擊「Download」並選擇「Go」以啟動韌體更新程序。 

ステップ7：「Download」をクリックして「Go」を選択し、ファームウェア

のアップデート手順を開始します。 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

Step 8: Wait a while for the firmware updating procedure to complete. Don’t 

unplug USB cable or turn off device during the process. 

步驟8：請耐心等待韌體更新程序全部完成，更新過程中請勿拔除USB線或關機。 

ステップ8：ファームウェアアップデート手順が完了するのをしばらく待ちます

。 処理途中にUSBケーブルを抜いたり、デバイスの電源を切ったりしないでく

ださい。 

Note: The tool will update the DA file first (Progress bar is shown in red), 

and then update the firmware (Progress bar is shown in blue). Please make 

sure all the updating procedure is completed. 

注意：該工具會先更新DA檔案（進度條顯示為紅色），然後再更新韌體（進度條

顯示為藍色）。請確保所有更新程序均完成。 

注：ツールは最初にDAファイルを更新し（進行状況バーは赤で表示されます）

、次にファームウェアを更新します（進行状況バーは青で表示されます）。 す

べてのアップデート手順が完了していることを確認してください。 
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